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I. oTWARCIE I STWIERDZEME PRAwoMoCNoŚCI o

1. ogólne Zebrantę Mieszkańców osiedla ,Dńeózic€'odbyło się w dniu 24 vłrzęśnta20l3 t.

(wtoreĘ o godz. 17.00 , w małej sali osP ,Dńedńc€', w Czechowicach-Dziedzicach plą, ul.

Strazackiej 1.

2. otrryarcia zpbtanta dokonał Przewodnicrąsy Zarądu osiedla Leszek BoleĘ który na

wstępie przywitał przybyĘch gości oraz mieszkariców osiedla i na podstawie listy obecności

(załącznik m 1) stwierdził, Że zrbtaniejest prawomocne' poniewaŹ uczestniczy w nim 33

mieszkariców, co zapewnia wymagane kworum i gwarantuje ważnośó zebrania.

3. W zebrarrir1 oprócz mieszkańców, udział wzięli goście (załąszrllknr2).

- Marian Błachut _ Burmistrz Miasta i Gminy

- Paweł Mrowiec _Z-caBurmistrza Miasta i Gminy

- Damian Żelazny _ Przewodnicący Rady Miejskiej

- Marek Biemot -Kierownik Rewiru Dzielnicowych KP Czechowice-Dziedzice

_ Mirosław Janko _ Komendant Staży Miejskiej

- Roman Ubogi - Prezes OSP,,Dziedzice"

- Stanisław Pindel- Radny Rady Miejskiej

- Stanisław Pięta - Cźonek 7aruąduPowiatu

- Katarzyna Juraszelc- Członek Zarządu Powiatu

- Małgonata Jasny _ Miej sko-Gminna Spółka Wodna

4.ogólne Zebrante Mieszkańców,.zgodnie z $ 7 pkt.4 obowiązującego statutu prowadził

Przewodnicący Zauądu osiedlą który przedstawił proponowany porządęk obrad (załącnik
nr 3). Proponowany porządek obrad, w głosowaniu jawn1m, został pruyjęty jednomyślnie.
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il . wrrgÓn PRoToKoLAI\rTA z,EBRAltIA otlxz czł.oxrÓw KOMISJI

UCHWAŁ

1. Prowadzący zaproponował na protokolanta zebrania P. Agnieszkę Zagótską która

wyraziła zgodę na kandydowanie. w związril ztyrn, że nie podano innej propozycji

do pehrienia tej funkcji, ptzysąliono do głosowania. W głosowaniu jawnym, zebrani

jednogłośnie zaakceptowali P. Agnieszkę Ząórską jako sporządzającą protokoł z

Zębrarua.

2. Prowadący zaproponował na członków Komisji Uchwał Panią Teresę Stokłosińską

oruz P anaPawła Grygierczyką kLótzy wyrazili zgodę na pekrienie tej funkcji-

Utworzona Komisja Uchwał w składzie : Teresa Stokłosińską Paweł Grygierczyk, w

głosowaniu j anvoym znstała zaakceptowana j ednoglośnie.

III. PRZYJĘCIE PRoToKoŁU Z PDPRZJ,DNIEGo ZEBRANIA

1. Prowadący Zebrarlte zapomał obecnych na Sali obrad z treścią Protokofu ogólnego

ZebralnaMieszkancow osiedla ,Dńedńce''o które odbyło się 18 września 2012 r. treść w/w

Protokołu znstałąw głosowaniu jawnym, zaakceptowana jednogłośnie.

Iv. sPRAwoZ,I}Al{IE z Danl';L ALNoŚcI z^pJ,ĄDa OSIEDLA'.DZLB,D7'I.CE' Z A
OKRES OD 19.09.2012 n DO 23.09.2013 r.

1. Wyżej wymienione Sprawozdanie (załąsanlk m 4) przedstawił zebrarrym Przewodnicząsy

Zarządu osiedla _ Leszek Bolek i zostało ono przyjęte jednogłośnie bez konieczności

udzielania dodatkowych wyj aśnień.

v. INFoRMACJA o REALIZACJI Uc}IrryAŁY NR 1/2011 ozM z DNIA 30.(D.2011r

DoTYczĄCF-I BUDZETU oSIEDLA ,DzIF]DztCF', ZAOKRES oD 01.01.2012 R
DO 31.12.2012 R.

1. Przedmiotową Informację (z"ałącn:/r ff 5 ) przedstawił zebrarr1.m Przewodnicący

Zaruądu osiedla ,,Dziedzice'' i wyjaśnił pruycTyl|y, z powodu których pewre zadania nie

mogły byó wykonane.Sprawozdanie przyjęte zostało jednomyślnię w głosowaniu jawnym.

vI. INFORMACJAo REALIZACILUCHWAŁYNR lDaQ oZMZ DNIA L8.09.2012r

DOTYCZĄCEJ BUDZETU oSIEDLA ,DZIEDZICE" ZAoKRES oD 19.09.2012 R. Do
23.09.2013 R.

l.Przedmiotowe Sprawozdanie (załącnl*nr 6 ) przedstawił zebranym Przewodnic7Ący

Zanąduosiedla ,,Dńefizice'' .Sprawozdanie prz'yjęte zostało jednogłośnie w głosowaniu

jawnym.
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vII. PRoPozYCJE ZADAŃ IIYWESTYCYJIYYCH KToRE ZGoDnrrE z UcHwAŁĄ
l{R 4/2013r oRAz NR 5/2013 ZARzĄDa OSIEDLA DzIEDzlCE ndnia 20.09.2013r

PROPoNIUJE sIĘ UJĄĆ w BUDŻECIE GMIhrY NA 2014 R
l.Przedmiotową uchwałę Nr 4/2013 (zał.nr7)przedstawił zebranym Pruewodni cący Zarządu

osiedla ,,Dziedzice" wraz z uzasadnieniem konieczności realizaq w)'mienionych w
powyższej uchwa]e zadai.

'W głosowaniu jawnym propozycje przyjęte zostaĘ jednogłośnie. /Uchwała nr ll20l3rl

2.Następnie prowadący zebranie przedstawił uchwałę Nr 5/2013 (zał.w 8) dotyczącą

propozycjipodziałubud:żetuOsiedla,,Driedzice"na20l4r.

3.Prowadzący poinformował obecnych, ż-e mogą z$aszaś: własne propozycje bądź wnosió

poprawki do tych przedstawio ny ch pruez Zarząd.

Nie zgloszono innych propozycji, ani uwag do rozdysponowania budżetu osiedla.

4. Po sprawdzeniu zgodności lrwoty zadań z wysokością przyznanego osicdlu budżetu

naŻ014 r. (37 617r- zł),Przewodniczący osiedla Pan Lgzek Bolek pzedstawil zebranym

ostateczną wersję proporycji zadańrco zostalo ujęte w zestawieniu poniżej.

CEL KWOTA
Imorezv rozrvwkowo-rekreacvine dla dzieci Osiedla 7 000.00 ź
Sootkania intesracvine dla mieszkańców 4 000'00 zł

Dofinansowanie działalności oSP''Dziędzice'' 5 000'00 zł

Działalnośó stafutowa 617,00 zl

Dofinansowanie uczesbrictwa w dożynkach Gminnych dla rolnikpv1ĘĘĘ 1 000.00 zł

Razem 17 617"00 il.

I)ofinansowanie zadań inwestyryjnych realizowanych z budżetu Gminy na
terenie Osiedla otDziedzice'w 2014 r.

1 000.00 ź
b) Realizacia chodnika wzdłuŻul. Legionów Ż000.a0 zł

c) Wvkonanie Proiektu Pompowni powodziowej 49 \ł&d9 5 000.00 zł

d) Wvkonanie Proięktu Pompowni powodziowej zlewni ochodzkiej 5 000.00 ź
e) Rezerwa budŹetowa do dyspozycii Zarząduosiedla 7 000.00 ź

Razern infrastruktura 20 000'00 zł

ogółem bud:żet 37 617.00 zŁ

5. Wszystkie propzycj e zadaiL zapisanych powyżej, dotycące

przyjęte jednomyślnie, w głosowaniu jawnym mieszkańców

UchwaĘ nr 212013 n

bud:żetu rn 20t4 t zastaŁy

osiedla, co stanowi treśó



6. Następnie omówiono możfiwość ewenfualnego pruesunięcia środków finansowych

pomiędzy poszczególnymi zadaniami i z$aszanta proporycji mrian zadail ptzoz ZAt?$

osiedtą bez konieczrości zwoływania ogólnego 7ębtanta Mieszkańców- Zebrarri poparli

zasadność takiego poĘpowania i zaproponowali udzielenie upoważnienia Zatz$owi w myśl

$ 13 pkt.2.6 obowiąąrrjącego statufu osiedla Udzielenie upoważnienia Z,avądowt zostało

prryjętę przezmieszkańców jednog|ośnie, co stanowi teśó UchwaĘ nr 3Bot3 n

v[I. DYSKUSJAI wI\iIosKI MmszKAŃCow

1. W czasie dyskusji mieszkńcy poruszyli następujące problemy do załafwieniaptzezZatząd

osiedlą utzĄd'Miasta i Gminy oraz irme inst5rtucje-

_ Pan Leon Pysno Zwrócił uwagę' Że po pracach zitry'arrych z kanalizacją zostaĘ

zrujnowane ulice Leśna i Klimesza

- Pan Paweł Grygierczyk pochwalił zakończone sukcesem inwestycje na ulicach Wierzbowej i

Grabowiec,pytało możlliwośó poprawieniajakości nakładki asfaltowej naulicy Grabowiec-

- Pan Tadeusz Smolarczyk zapytało przepust pod ul. Legionów, ktllry odprowadzi wodę z ul.

Renarda.

_ Pan Kazimieru Gandor ponowił zapyfune o moź:liwość zobowią7arria restauracji McDonald

do uprątania śmieci przy ul. Węglowej i ul. Legionów po swoich klientach otaz o to czy

sprawdzana jest prędkośó na ul. Waryńskiego.

- Pan Kazimieru Ęc zapytał czy zostanie prawidłowo wykończona ul. Renarda po

prowadzonych na niej pracach.

- Pan Tadeusz Bolek ?apytał czy kratki ściekowe na ul. Renarda są prawidłowo

rozmieszczone.

- Mieszkaricy u!. Waryńskiego zwrócili uwagę, że omakowanie dróg nadal wskazuje na

prowadzone prace na moście, na Iłownicy, które mówią o objazdach do Z,abrusga i mylą

kierowców.

Głównyrr tematem dyskusji mieszkarlcow zwładzamiMiasta i Powiafu stĄ się inwestycje

prowadzone na terenie osiedla ,pńedzte€'-

- Most na Iłownicy.

_ Przebudowa ul. Waryńskiego

- Remont mostu na Wiśle

- Odwodnienie ul. Renarda

fi



- Budowa chodnika prą,ul.Legionów

Przybyli goście odpowiedzieli na pytania mieszkańców-

Poinformowali, że budowa chodnika w ul. Irgionów opóźnia się z powodów ekologicznycĘ

wycinka drzew w ciągu ulicy Ędzie mozliwa od pazdziemika w tym roku zostaną wycięte

drzewa oraz wykonane przepusty pod ulicą.

Remont mosfu na Wiśle powinien się zakończyó do 3 grudnia 2013 roką a po zakończeniu tej

inwesĘcji zostanie wykonananakładka asfaltowa do ul- Węglowej-

ozrakowanie ul. V/ęglowej będzie arrienione w najbliisz,ych dniach, po zakończsniu prac w

korycie rzeki.

PrzybliĘli temat obowiązku odprowadzenia wody deszczowej z własnej posesji.

Po wyczerpaniu programu Zebrarla Przewodnic7Ący Zavądu osiedla ogłosił jego

zakoitczętue i podziękował mieszkańcom oftlz zaproszonym gościom za pruybycie i cz;mny

udział.

Protokolant Zebrania

"G*c^*I'l
Agnieszka Zagórska

Przewodni ęĄcy 7.ebrania

LeszekBolek


